
Herslev Vandværk AMBA

Referat af bestyrelsesmøde 06.11.2023 – hos Kirsten.

Deltagere: Tore, Morten, Christian, Marianne, Kirsten,  Julie og Jacob.

Dagsorden:

1) Status på værket

 Vandværket producerer tilfredsstillende, men styringen af pumper til 
udpumpning fungerer ikke optimalt. Det er valgt at køre med en pumpe ad 
gangen med skift mellem de to hver uge indtil Xylem levere en tilfredsstillende 
løsning .

2) Samarbejdet med bryggeriet/Kattingevej 8

Bryggeriet er i færd med at undersøge flere mulige løsninger på det fremtidige 
forbrug. Tore forventer en løsning til foråret -24.

3) Økonomi 

 Få mangler at betale. Der er likviditet til driften.
 Vedtaget at indkræve næste halvårsbetalinger i marts 2024 ( i stedet for maj ) 

og til oktober.

4) Analyserapport fra 23.10.2023

Fortsat analyserapport helt i top!

5) Hjemmeside – udarbejdelse af ny. 

Vi undersøger to lokale tilbud på opbygning af en ny hjemmeside. 

6) Eventuelt

Ved den kommende generalforsamling skal der vælges et nyt medlem til bestyrelsen 
da et af de nuværende flytter, måske to. Den nuværende kasserer skal desuden 
erstattes. Det undersøges hvad det vil koste at have ekstern hjælp ( ClC og KB ). 



Ref. Jacob


